
Na červnovém zasedání zastupitelstva zastupitelé za NAŠI DOUBRAVU předložili návrh na doplnění 

programu týkající se opravy části komunikace ve vlastnictví obce v lokalitě Na Hranicích. Jednalo se o 

úsek před pozemkem a domem, které jsou povrchovou i podzemní vodou nadměrně podmáčeny. 

Příčinou je stav silnice, který je důsledkem vlivu dlouhodobé zátěže, jejího rostoucího využívání a 

povětrnostních podmínek. Potěšilo nás, že všichni zastupitelé náš návrh na doplnění programu 

podpořili.  

Mgr. Ing. Jiřina Ferenčíková, zastupitelka 
za sdružení nezávislých kandidátů NAŠE DOUBRAVA 

www.nasedoubrava.cz 
 

Návrh na opravu části silnice v lokalitě Na Hranicích, o kterém se zmiňuje Jiřina Ferenčíková, 

zastupitelka za NAŠI DOUBRAVU, byl na zastupitelstvu projednán a následně za podpory většiny koalice 

i schválen s tím, že oprava části silnice bude zařazena do plánu oprav místních komunikací pro rok 

2018. Peníze na opravu části silnice budou čerpány z důlních škod. Zastupitelé za NAŠI DOUBRAVU 

pevně doufají, že vedení obce nezmění názor na věc a po letech užívání bude silnice opravena v celé 

délce.  

MUDr. Pavel Spurný, zastupitel 
za sdružení nezávislých kandidátů NAŠE DOUBRAVA 

www.nasedoubrava.cz 
 

Jsme rádi, že byla za peníze z důlních škod OKD opravena hlavní silnice mezi finskými domky.  Věříme, 

že v roce 2018 bude ze stejných peněz, opravena nejenom část silnice, o které se zmiňuje Jiřina 

Ferenčíková a Pavel Spurný, zastupitelé za NAŠI DOUBRAVU, ale silnice v celé její délce, a to od zrcadla 

až po lokalitu Na Hranicích. Vnímáme, že silnic, které potřebují opravu, je v obci mnohem více. 

Zastupitelé za NAŠI DOUBRAVU budou prosazovat, aby byly postupně opraveny i další. 

Lukáš Szebesta, zastupitel 
za sdružení nezávislých kandidátů NAŠE DOUBRAVA 

www.nasedoubrava.cz 
 

Těší nás, že poté co se zastupitelům za NAŠI DOUBRAVU podařilo prosadit do programu zasedání 

zastupitelstva zpevnění povrchu vozovky v lokalitě u Krůčka a současně i prosadit, aby vedení obce 

jednalo za účelem zpevnění tohoto povrchu asfaltem, se na věci pracuje. V současné době (před 

uzávěrku tohoto zpravodaje) probíhají za spolupráce obce Doubrava a obce Dětmarovice, která je 

vlastníkem větší části silnice, přípravné práce před samotnou realizaci.  

Libor Trzaskalik, zastupitel  
za sdružení nezávislých kandidátů NAŠE DOUBRAVA 

www.nasedoubrava.cz 
 

Většina nákladů na zpevnění vozovky asfaltem u Krůčka, bude zaplacena z rozpočtu obce Dětmarovice. 

Bylo nutné právně vyřešit, aby vlastníky silnice byly obce Doubrava a Dětmarovice. Záležitost se 

dotahuje do konce. Zastupitele za NAŠI DOUBRAVU těší, že tato poměrně složitá právní situace 

neodradila koalici, která hlasovala společně s námi pro dobrou věc. Sousedé, kteří u Krůčka bydlí, jistě 

ocení, že budou po letech zbaveni prachu a bláta. 

Ing. Petr Vrubel, zastupitel 

za sdružení nezávislých kandidátů NAŠE DOUBRAVA 
www.nasedoubrava.cz 



 

 


